

云南~18℃夏天

Jianshui Meter-Gauge train 建水米轨小火车

昆明/建水/澄江/石林/会泽 YUNNAN~18℃ SUMMER KUNMING/JIANSHUI/CHENGJIANG/SHILIN/HUIZE



行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Yuelian Manor 悦莲庄园



…… 精简行程:

第一天 启程 🛪 昆明

(机上用餐/晚)

☑ 入住酒店

<mark>第二天</mark> 昆明 🖨 (200公里) 建水

(早/午/晚)

- ☑ 临安古城(翰林街、临安路)
- ☑ 朝阳楼(外观)
- ☑ 古井(大板井)
- ☑ 豆腐作坊(体验豆腐制作+品尝)
- ☑ 朱家花园

第三天 建水 🗐 (140公里) 澄江

<u>(早/午</u>/晚)

- ☑ 体验建水米轨小火车
- ☑ 悦莲庄园 (赏荷花)

第四天 | 澄江 🖨 (100公里) 石林

(早/午/晚)

- ☑ 抚海湾湿地公园
- ☑ 水果采摘(含入园费及免费品尝,如需购买,价格根据当季市价,费用自理)
- ☑ 石海温泉泡澡(自备泳衣)

第五天 石林 🔒 (250公里) 会泽

(早/午/晚

- ☑ 杏林大观园
- ☑ 会泽公园 (嘉靖通宝雕塑)

第六天 会泽

(早/午/晚)

- ☑ 大海草山风景区
- ☑ 会泽古镇
- ☑ 江西会馆
- ☑ 唐继尧故居(周-闭馆)

第七天

会泽 🗐 (250公里) 昆明

(早/午/晚)

- ☑ 昆明世界园艺博览园
- ☑ 斗南花市

第八天

昆明 🛪 回程

(早/午/机上用餐)

- ☑ 金马碧鸡坊
- ☑ 钱王老街

观光景点:

昆崩

- 金马碧鸡坊 至今已有近四百年的历史。高12米,宽18米,雕梁画栋精美绝伦,是昆明的征。
- ◆ 昆明钱王老街 最能代表昆明市井生活的名片,这边有琳琅满目的花、鸟、鱼、虫、 古董、珠宝、工艺品,抬头是昆明的老房,耳边回荡着地道的昆明方言,穿插着清脆的 鸟鸣声。

建水

- ◆ **建水临安古城** 在这里可以参观仿明朝建筑风格的古民居,您也可以欣赏到具有浓郁民俗风情的木版年画及民间剪纸的制作。
- ◆ 朝阳楼 被称为小天安门的朝阳楼,始建于明朝时期,也是百年滇南府第一楼。
- ◆ **米轨小火车** 这是一条只有1米宽,却有着百年历史的铁路。清代晚期至民国初期,一批在个旧开矿经商、在工业资本和商业资本的转换中获取高额利润的建水人致富后,利用自身在商界的影响,积极加入个碧石铁路的修筑。这一创举,结束了建水马帮托造的历史,吹响了建水奔赴现代社会的号角,也使得建水走进了边地文明与西方文明交融的轨道。

澧江

- ◆ **悅莲庄园** "接天莲叶无穷碧,映日荷花别样红",风吹荷叶香,有荷花才是夏天。千亩荷塘,在每年的7-8月荷花满塘,踏入庄园,微风佛过,裹夹着荷花清香扑面而来,悠然、舒适、静美。
- ◆ **抚海湾湿地公园** 一边是波光粼粼、清澈见底的抚仙湖水,一边则是无边无际的花海铺满整个湖岸,这应该就是花与海的最美结合吧。

石林

- ◆ 杏林大观园 "赏奇石天坑,看中药文化。云南省独具特色、全面体验养生的新型文化旅游度假区,这里属于典型的石漠化地貌,天坑密布,石柱林立,千奇百怪,婀娜多姿,别具另一番风采。
- ◆ 水果采摘 得益于优良的立体气候资源,昆明一年四季有摘不完的水果。

会湿

- ◆ 大海草山风景区 位于会泽县大海乡东南部,草山地势平缓,广阔无垠,面积18万亩,海拔在2570--4017米之间,夏季平均气温为 18-20℃,是昆明附近的最佳避暑胜地。山花烂漫,桀骜芳香,绿草茵茵,牛羊成群;集峰、草、水、光、花、云、雪、洞、情于一体的独特风貌,素有云南的"新西兰"之美誉。
- ◆ **会泽公园** 参观重达 77777 公斤,被载入吉尼斯世界纪录世界最大最重金属古钱币【 ¹ 嘉靖通宝"雕塑】,一座流光溢彩的"彩虹桥"跨水而立,人走在桥上从"线孔"中贯穿而过,便有了"招财进宝、升官发财"的祥瑞之意。



✓ 7早餐/6午餐/7晚餐

风味餐:

- ★ 菌火锅
- ★ 过桥米线
- ★ 汽锅宴

x2晚

x1晚

x1晚

x1晚

x2晚

★ 豆腐宴

- ★ 药膳风味
- ★ 烤鸭风味
- ★ 石锅鱼+洋芋饭

* * * * * * ^{zz}

酒店住宿(7晚)

- ✓ 昆明中凰酒店或同级
- ✓ 建水福源酒店或同级
- ✓ 抚仙湖翡翠湾酒店或同级
- ✓ 紫竹苑酒店或同级
- ✓ 会泽德诚华美达酒店或同级

自费项目:云南映像歌舞表演乙票【RMB 300/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日、公众假期,天气状况、交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





SCHEDULE

D1 DEPARTURE π

(MOB/D)

☑ Check In Hotel

KUNMING (200km)
JIANSHUI

(B/L/D)

- ☑ Jianshui Ancient Town (Hanlin Street, Lin'an Street)
- ☑ The Well
- ✓ Tofu Workshop (Experience Tofu making + Tofu Tasting)
- (Experience Totu making + Totu Tasting
- JIANSHUI (140km) CHENGJIANG

☑ Zhu Family Garden

(B/L/D)

- ☑ Meter-Gauge Train
- ☑ Yuelian Manor

CHENGJIANG (100km) SHILIN

(B/L/D)

- ☑ Fuhai Bay Wetland
- ✓ Seasonal Fruits Picking
 (Include entrance and free fruits tasting in the farm, take away will be at own expenses, price may vary depend on weather and season.)
- ☑ Shihai Hotspring Spa (Please bring own Swimsuits)

D5 SHILIN (250km) HUIZE (B/L/D)

- ☑ Xinglin Grand View Garden
- ☑ Huize Park (Jiatong Ancient Coin Sculpture)

D6 HUIZE

(B/L/D)

- ☑ Dahaicao Mountain Scenic Area
- ☑ Huize Ancient Town
- ☑ Jiangxi Guild Hall

D7

HUIZE 🖨 (250km) KUNMING

3/L/C

- ☑ World Horti-Expo Garden
- ☑ Dounan Flower Market

D8 D

(B/L/MOB)

- $\ensuremath{\,\boxtimes\,}$ Golden Horse & Green Rooster Archways
- ☑ Qianwang Street

TOURIST ATTRACTIONS:

KUNMING

- Golden Horse and Jade Rooster Archway Built 400 years ago with a height of 12 meters width of 18 meters craft beams and painted pillars which is represent symbol of Kunming
- Qianwang Street The Old Street is the only traditional street block in Kunming which
 retains the layout from the Ming and Qing dynasty.

JIANSHUI

- Jianshui Ancient Town here you can visit the ancient houses with the architectural style of the Ming Dynasty. You can also enjoy the woodblock paintings with strong folk customs and the production of folk paper-cut.
- ♦ Chaoyang Tower known as Little Tian An Men, was built in the Ming Dynasty.
- Meter-Gauge train this is a railway that only 1 meter wide but has a hundred years
 of history. Start from Lin An Station, Shuanglong Bridge Station, Xianghui Station and last
 station Tuan Shan Station.

CHENGJIANG

- Yuelian Manor Lotus represents the history and culture of Chengjiang River. Every July and August, the lotuses are a feast for the eyes, like fairies floating towards you on the breeze from the lake
- Fuhai Bay Wetland The crystal clear water of the lake and the colorful sea of flowers has become perfect combination and a charming tourist attraction in Chengjiang.

SHILIN

 Xinglin Grand View Garden - Visiting to Xinglin Grand View Garden, discovery the unique style of strange stone forest and understand cultural allusion of traditional Chinese medicine.

HUIZE

- Dahai Cashan The grassy mountain is gentle and vast, belonging to a subalpine meadow with a stretching area of 180,000 mu. It has always been famous for its beautiful scenery such as grass, flowers, clouds, fog, snow, light, water and peaks.
- Huize Park Visit the world's largest and heaviest metal ancient coin weighing 77,777 kilograms, which is recorded in the Guinness Book of World Records ["Jiajing Tongbao" sculpture], a colorful "Rainbow Bridge" stands across the water, and people walk on the bridge from the "thread hole" If it runs through the middle, it has the auspicious meaning of "recruiting wealth and treasure, promotion and wealth".



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Mushroom Hot Pot
- ★ Yunnan Bridge Noodle
- ★ Steam Pot Banquet

- ★ Tofu Banquet
- ★ Chinese Herbs Cuisine
- ★ Rosteed Duck Cuisine

★ Stone Pot Stew Fish + Pototo Rice



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Kunming Zhong Huang Hotel or similar class
- ✓ Jianshui Fuyuan Hotel or similar class
- ✓ Chengjiang Emerald Bay Hotel or similar class
- ✓ Zizhuyuan Hotel or similar class
- ✓ Huize Decheng Ramada Hotel or similar class
- x 2 Nights
- x 1 Night
- x 1 Night
- x 1 Night
- x 2 Nights

Optional Tour: Yunnan Song and Dance Performance [RMB 300/PAX]

General Information

· 云南 Yunnan ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer ? 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 20℃ ~ 6℃ 28℃ ~ 17°	9) S	utumn 秋季 □ Winter 冬季 □ - 11月 12月 - 2月 ep to Nov Dec to Feb 19°C ~ 6°C *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330 B7	37	B787
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		